
 

      
      
departement Financiën

Verslag van de vergadering 

kenmerk F00/Centrale Commissie PR 

betreft Centrale commissie 

 

De voorzitter opent de vergadering om 18.00 uur. Hij vermeldt 
de verontschuldigingen voor de vergadering. 

Agenda: 

 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 22 
oktober 2015 

Er zijn geen opmerkingen bij het verslag. 

 

2. Financiën - Jaarrekening 2015: 

- Kennisneming van de interne kredietaanpassingen, van 
het rapport van de Deputatie over de uitvoering van het 
budgethouderschap en van de thesaurierekeningen 

- Vaststelling van de jaarrekening dd. 31 december 2015 
en van de lijst van buitengebruikstellingen van roerende en 
onroerende activa 

 

Gedeputeerde A. Vercamer geeft aan dat alle documenten aan 
de raadsleden zijn bezorgd, met inbegrip van het verslag van het 
Rekenhof en de repliek erop. De financiële situatie van de 
provincie is gezond, zoals ook blijkt uit de solvabiliteits- en 
liquiditeitsratio’s. Het valt evenwel te hopen dat Vlaanderen geen 
beslag legt op onze financiële middelen. 

Stefaan Desmet licht daarop de jaarrekening toe aan de hand 
van een powerpointpresentatie (zie bijgevoegde presentatie). 

Raadslid R. Franck heeft een vraag over de procentuele 
verdeling van de exploitatie-uitgaven (dia 7). De bezoldigingen 
exclusief het gesubsidieerd onderwijzend personeel maken 
39,49% uit van de totale exploitatie-uitgaven, de bezoldigingen 
van het gesubsidieerd onderwijzend personeel 25,29%. Samen 
maakt dit dus 64,78% van alle exploitatie-uitgaven. 
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Raadslid J. Van Duyse vraagt een toelichting bij de herwaardering van het 
Pensioenfonds met 5,2 mln. euro (dia 10). Frank De Neve licht toe dat de 
herwaardering van dit financieel vast actief een weergave is van het 
gerealiseerde resultaat van het OFP Pensioenfonds in 2015, namelijk een 
beleggingsresultaat van 4,88%. De geauditeerde jaarrekening van het OFP 
wordt op 28 juni vastgesteld door de algemene vergadering en in september 
aan de provincieraad ter kennisgeving voorgelegd. Langs de passiefzijde van 
de balans stijgen de voorzieningen voor pensioenen, conform de actuariële 
berekeningen van de pensioenverplichtingen per 31 december 2015. De 
herwaardering van het Pensioenfonds langs de actiefzijde en de aanpassing 
van de pensioenvoorzieningen langs de passiefzijde zijn eindejaarsboekingen 
in functie van de resultaten van het OFP Pensioenfonds en de actuariële 
berekeningen. 

Gedeputeerde A. Vercamer spreekt zijn waardering uit voor het gepresteerde 
werk en de samenwerking met de financieel beheerder, de financieel adviseur, 
de provinciegriffier en de medewerkers. Raadslid C. Bauwens merkt op dat ook 
het Rekenhof geen opmerkingen had bij de boekhoudkundige verrichtingen en 
vertolkt eveneens zijn appreciatie voor het geleverde werk. 

3. Financiën - Meerjarenplan 2014 – 2019 
Aanpassing voorafgaand aan de 2de reeks wijzigingen aan het budget 
2016 

Gedeputeerde A. Vercamer leidt het punt in. Frank De Neve geeft hierop 
toelichting over de aanpassingen van het meerjarenplan. Er zijn geen 
inhoudelijke aanpassingen aan de prioritaire beleidsdoelstellingen en 
actieplannen. Er zijn budgetten voorzien voor een aantal projecten inzake 
ruimtelijke planning en enkele investeringsprojecten worden vervroegd of 
vertraagd uitgevoerd. Het resultaat van de rekening 2015 wordt ingeschreven, 
waardoor er minder leningen dienen te worden opgenomen. Het 
provinciebestuur voldoet aan de twee evenwichtscriteria. 

Raadslid R. Franck vraagt naar de impact van de gewijzigde timing van het 
project afslanking provincies op het meerjarenplan. Heeft het provinciebestuur 
al kunnen nadenken over de gevolgen voor de uitgaven in de bedreigde 
sectoren nu de Vlaamse regering onlangs de ingangsdatum heeft 
opgeschoven naar 1 januari 2018? 

Gedeputeerde A. Vercamer antwoordt dat de dienstnota met de richtlijnen voor 
de aanpassing van het meerjarenplan en het budget 2017 al in april werd 
verspreid op basis van de toen gekende gegevens. Uitgangspunt was om in 
het budget 2017 voor de bedreigde sectoren uit te gaan van gelijkblijvend 
beleid en om in de eerste budgetwijziging van 2017 de nodige aanpassingen 
door te voeren indien de Vlaamse regering zou optreden. Dat is een juiste gok 
gebleken. Er kan in 2017 verder gewerkt worden met het huidige 
meerjarenplan. Momenteel is er nog veel onduidelijkheid over de financiële 
consequenties van de afslanking van de provincies. Wat is bijvoorbeeld het te 
verevenen bedrag? Er circuleren heel wat afwijkende cijfers. Zodra we over 
nieuwe, juiste cijfers beschikken, zullen we ons voorbereiden om die in het 
budget van 2018 te verwerken. Er is wel reeds aangegeven dat dit niet mag 
leiden tot een belastingverhoging.  
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4. Financiën - Budget 2016 – wijziging 
Vaststelling van de 2de reeks wijzigingen 

Gedeputeerde A. Vercamer leidt kort in. Hij wijst erop dat het beperkte 
wijzigingen betreffen. 

Er zijn geen vragen. 

 

De voorzitter sluit het zittinggedeelte betreffende de financiële dossiers af om 
18.35 uur, waarna de themazitting Ruimte kan starten. 

Gent, 10 juni 2016

Stefaan Desmet   Stefaan Van Gucht  Eric Scheire 

Verslaggever   Secretaris   Voorzitter 

       


